Passage1 حلم التفاحة
1) Last night I had a frightening dream حلم مخيف . I should explain that just before I went to bed, I ate an apple. I mention that أذكر ذلك because my mother always told me that if I ate right before going to sleep, I wouldn’t sleep well and might even have a bad dream. But let me tell you about my dream.
1) الليلة الماضية كان لدي حلم مخيف حلم مخيف. يجب أن أشرح أنه قبل أن أذهب إلى الفراش، أكلت تفاحة. أنا أذكر أن أذكر ذلك لأن أمي قالت لي دائما أنه إذا أكلت الحق قبل الذهاب إلى النوم، وأنا لن أنام جيدا، وربما حتى يكون حلما سيئا. ولكن اسمحوا لي أن أقول لكم عن حلمي
2) I found myself in what seemed to be familiar area منطقة مألوفة outdoor, but I couldn’t remember ever having been there before—in my waking life وقت اليقظة , I mean. Maybe in some other dream I had been there and that might be why it seemed familiar. There were lots of huge trees and vines and greenery, نباتات خضراء ومتسلقة more or less like I would imagine يتخيل a jungle غابة in Brazil to be. It was very humid ذات رطوبة , but I was dressed لابس in winter clothing ملابس شتوية . That made me even more uncomfortable غير مرتاح and I remember thinking that I should go home and change clothes. But where was home and how could I get there? I didn’t know the answer to either question- nor did I know how I ended up where I was. It never occurred لم يحدث to me in a dream that I could remove the heavy winter coat, hat and gloves that I was wearing.—it just didn’t seem to be an option أحد الخيارات
2) وجدت نفسي في ما بدا أن منطقة مألوفة مألوفة في الهواء الطلق، ولكن لا أستطيع أن أتذكر من أي وقت مضى وجود هناك من قبل في حياتي الاستيقاظ وقت اليقظة، أعني. ربما في حلم آخر كنت قد كان هناك، وهذا قد يكون السبب في أنها تبدو مألوفة. كان هناك الكثير من الأشجار الضخمة والكروم والمساحات الخضراء، نباتات خضراء ومتسلقة أكثر أو أقل مثل أتصور يتخيل غابة غابة في البرازيل أن يكون. كان رطب جدا، ولكن كنت يرتدون لابس في ملابس الشتاء ملابس شتوية. هذا جعلني أكثر غير مريح غير مرتاح، وأتذكر أنه ينبغي علي العودة إلى ديارهم وتغيير الملابس. ولكن أين كان المنزل وكيف يمكنني الوصول إلى هناك؟ لم أكن أعرف الإجابة على السؤالين – ولم أعرف كيف انتهيت في المكان الذي كنت فيه. لم يحدث أبدا لم يحدث لي في حلم أن أتمكن من إزالة معطف الشتاء الثقيل، وقبعة والقفازات التي كنت أرتدي.- فقط لا يبدو أن يكون خيار أحد الخيارات
3) In the dream I was all alone. No one was with me. Suddenly I heard voices and saw some people who had been my classmates زملاء الفصل الدراسي in high school. They were much older and looked quite different, but I instinctively بالحدس knew who they were. In the dream, I could even recall their names. There were four of them and they seemed very concerned قلق for me. They were dressed in loose light colored clothing appropriate مناسب for this jungle, but my attire ملابس didn’t attract their attention at all—nor did they mention anything about it being out of place. One of them approached me اقترب مني
and I knew he was speaking for all of them. He said they had been sent to warn me not to eat the fruit from the tree in front of me nor to drink any of the water from the stream جدول ماء nearby. As he told me this, I realized that I had something in my hand. It was fruit from the very tree he was warning me about—and I had already eaten more than half of it. Without him saying so, I knew that this fruit was poisonous سام and probably also the water from the stream.
3) في الحلم كنت كل وحده. لم يكن أحد معي. فجأة سمعت أصوات ورأى بعض الناس الذين كانوا زملائي زملاء الفصل الدراسي في المدرسة الثانوية. كانوا كبار السن بكثير وتبدو مختلفة تماما، ولكن أنا غريزي بالحدس يعرفون من كانوا. في الحلم، يمكن أن أذكر حتى أسمائهم. كان هناك أربعة منهم ويبدو أنهم قلقون جدا بالنسبة لي. كانوا يرتدون ملابس فضفاضة اللون الملون مناسبة مناسبة لهذا الغابة، ولكن الملابس بلدي الملابس لم جذب انتباههم على الإطلاق، كما أنها لم تذكر أي شيء عن كونها خارج المكان. واحد منهم اقترب مني اقترب مني
وكنت أعرف أنه كان يتحدث عن كل منهم. قال إنهم أرسلوا لتحذير لي ألا يأكلوا الفاكهة من الشجرة أمامي ولا أن يشربوا أي ماء من تيار جدول ماء قريب. كما قال لي هذا، أدركت أن لدي شيئا في يدي. كان ثمرة من الشجرة التي كان يحذرني عنها، وكنت قد أكلت بالفعل أكثر من نصفها. بدونه يقول ذلك، كنت أعرف أن هذه الفاكهة سام سام وربما أيضا الماء من تيار.
4) At that point I awoke in a heavy sweat عرق شديد , having thrown off my covers أغطية الفراش . I went to the bathroom and splashed ر ش some water on my face to cool down a bit, then returned to bed. How strange, I thought, that an apple tree was growing in the midst في منتصف of that jungle.
4) في تلك النقطة استيقظت في عرق شديد عرق شديد، بعد أن ألقيت من أغطية بلدي أغطية الفراش. ذهبت إلى الحمام ورشت ر ش بعض الماء على وجهي لتبريد قليلا، ثم عاد إلى السرير. كيف غريبة، اعتقدت، أن شجرة التفاح كانت تنمو في منتصف في منتصف تلك الغابة.
Questions
1-D 2-B 3-D 4-A 5-C 6-B 7-C 8-A 9-D
What did the writer do just before he went to bed?
1. He listened to his mother
2. He had a bad dream.
3. He didn’t sleep well
4. He ate some fruit.
5. In his dream, where did the writer find himself?
He found himself in:
1. his waking life
2. a humid jungle
3. another dream
4. a huge tree ة
5. According to paragraph (2), what did the writer feel that he wanted to do in the dream?
He wanted to:
1. be far from home.
2. be more uncomfortable
3. call his mother
4. put on different clothes
5. Which of the following is closest in meaning to the clause, it just didn’t seem to be an option?
6. He didn’t even think of it.
7. He thought about doing it.
8. There were too many choices.
9. There weren’t enough choices.
10. According to paragraph (3), until when did the writer think that he was alone in the jungle?
He thought he was alone until he:
1. remembered their names.
2. met some of his teachers.
3. overheard people talking
4. saw some strangers
5. What did his friends in the dream warn him?
They warned him not to:
1. swim in the stream nearby.
2. take a fruit from the tree before him
3. speak for all of them
4. change his winter clothes
5. What was his condition when he woke up?
He woke up:
1. splashing water.
2. under heavy covers.
3. perspiring heavily
4. under an apple tree
5. Why did he dream about an apple tree?
Because:
1. he ate an apple before sleeping.
2. his classmates suggested he do so.
3. he loves apples passionately.
4. he thought apples were healthy.
5. What is the best title for this passage?
6. A Sweet Dream
7. Mother’s Assignment
8. Friend’s Visit
9. A Nightmare
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